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Jegyzőkönyv

Készült: az 1996. december 2-án megtartott közmeghallgatásról.

Jelen vannak: Cifka János, Farkas János, Fábián Jánosné, Juhász György, Kunsági László,
Dr. Pápai Péter, Rácz József, Turda Sándor, Vasvári Pál, Zémann Géza
képviselők, Márki Ferenc jegyző
a lakosság részéről 93 fó

N ap i ren d:
1./ Községpolitikai feladatok 1996. évi teljesítésének értékelése, 1997. évi

célkitűzések, millecentenáriumi év helyi programjainak értékelése.
Előadó: Farkas János polgármester

Farkas János polgármester üdvözölte a megjelenteket, majd ismertette a napirendben foglalt
e1őteIjesztést. (mellékelve)

Hozzászólások:

Pató Ferenc - a Szabadság út 162 sz. előtt nagy teherautók forgolódnak a hídon, azt könnyen
összetörhetik, akkor ki fogja megjavítani?

Schanghay Károlyné - a napokban költöztek Tordasra és rlagyon meglepte őket az a
kedvesség, ahogyan fogadták őket, mind az emberek, mind a polgármesteri hivatalban
dolgozók. Nagyon tetszik nekik a falu, szép és rendezett.

Piláth János - az elhangzottak és a látottak, tapasztaltak alapján is jónak értékelhet az
önkormányzat ez évi munkája.
Javasolja, hogy oda kell figyelni a fák telepítésére, mert míg a faluban szépen megeredtek a
növények, addig Tordas és Gyúró között telepített platánok többsége kiszáradt, pedig látta,
hogy rendszeresen locsolták. Ha kell a nyugdíjasok segítenek az ültetésben.
Nagyon szép lett a falu központjában kialakított park, de a MATÁV teruletén sem ártana
parkosítani.
Az utak védelme fokozottan előtérbe kerult az önkormányzati feladatokban, mégís el kell
mondani, hogy ilyen időben, mint a napokban volt (eső, hó, sár) nem szabad kátyúzást sem
végezni.
A kábel tv- vel egyáltalán nem elégedett. Hol lesz a falumúzeum, aminek kialakításával
messzemenőkig egyetért.

Stefkó András - A Fajtakisérleti Állomástól Martonvásár felé eső részen nincs közvilágítás.
Kéri az önkormányzat vegye fel megoldandó feladatai közé.
Az ÉDÁSZ decemberi kompenzációs számlája rosszul időzített, egész éves tartozásokat
tükröz, sok ember képtelen lesz kifizetni, a számla érthetetlen, rajta eligazodni egyszerű ember
nem tud.

Milichovszky Ferenc - sokat fejlődtünk ebben az évben is és ez jó dolog. Amit problémának lát
az a közvilágítás helyzete. Most a tél beálltával egyre több közvilágítása lámpa alszik ki. A
Dózsa Gy. utcában Bohárék előtt hónapok óta nem ég a villany.
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Kiss Károly - ÉDÁSZ számlákkal neki is gondjai vannak.
Javasolja az utcanév táblák pótlását, mert vagy hiányoznak, vagy rozsdásak.
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Tornai Lászlóné - a Somogyi B. utca mikor lesz leaszfaltozva. A gázcseretelep ebbe az utcába
költözött, gyakori a teherforgalom és egyben a bekanyarodást veszélyesnek tartja, mert a
gázszállító autó felborulhat.

K1ucsik György - hallotta, hogy Pusztazámoron regionális szeméttelep épül. Változik e a
település szemétszállítása, a szállítási díj költsége?

Gáti János - kéri az önkormányzatot, hogy az öreghegyi kövesút javítására is gondoljon
feladatai között.

Farkas János polgármester válaszában elmondja, hogy a köztefÜleti károkozást annak kell
megfizetni, aki okozta. Bízunk abba, hogy az autók közlekedése és híd átereszeken történő

megfordulása nem okoz károkat.

A faluban (parkokba, temetőbe, sportpályára) ültetett rak földlabdás kiszerelésben kefÜltek
megvételre. A két falu közötti fák szabadgyökeres és valószínűleg beteg fák lehettek, mert
talán többet gondoztuk, mint a beltefÜleti fákat. Bízunk benne, hogy a gyökere él, ezért jövőre
az új hajtások már fává növelhetők. Egyébként a növények között árban is óriási a különbség.

A MATÁV központ mellé legszívesebben már az új postahivataIt látnánk, de a parkosításra
felhívjuk majd figyelmüket.

A falumúzeum helyének a művelődési ház padlását képzeljük el, ahol már a szükséges statikai
vízsgálatokat is elvégeztettük.

Az előteIjesztésben elmondta, hogy az önkormányzat egy évben csak egy utca aszfaltozását
tudja vállalni. A legrosszabb állapotban a Dózsa Gy. utca van és tudunk idegen erőt is bevonni
a felújításba.

A pusztazámori szeméttelep megváltoztatja településünk szemétszállítását és a szállítási díjat is.
Reméljük hamarosan megoldódik ez is, mert a gyúrói szeméttelep befogadó képessége is
véges.

Cifka János képvíselő elmondja, hogy az utak kátyúzására csak most jutott idő. Maga a munka
jó minőségbenkészül és egy-egy kátyú keletkezése sajnos mindig máshol jelenik meg, nem a
kátyúzás helyén. A Somogyi B. utcába be lehet kanyarodni nagy autókkal is. Aki ezt a
tevékenységet végzi, felel is a munkájáért, nem kell felni attól hogy felborulnak, vagy a
palackok felrobbannak.

Az öreghegyi út kérdésében évről-évre történik változás, igyekszünk javítani, de nagyobb
pénZÜgyi lehetőségünk nincs. Akkor tudunk előbbrel épni, ha az önkormányzati tulajdonban
lévő erdőmajori iskola épületet eladjuk. Ebből a pénzből tudunk az útra vísszaforgatni.

Márki Ferenc jegyző elmondja, hogy az ÉDÁSZ számlák kérdésében már tavaly írtak levelet az
ÉDÁSZ-nak. Az egész ÉDÁSZ tefÜletén csak két település - mi és Gyúró - írt ilyen jellegű

levelet. Le is söpörtek bennünket, ahogy illik. A levelet kivizsgálták, de a kialakított rendszeren
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nem változtatnak:. Ebben előbbre lépni nem tudunk, ezért tanácsolja, hogy mindenki figyelje a
fogyasztását és kérje a baracskai ÉDÁSZ-tól a havi díj módosítását.
Az ÉDÁSZ havonta egy alkalommal végez közvilágítás javítást. Télen gyakoribbak a hibák, de
nem gyakoribb a javítás. Ez ügyben levelet kívánunk írni az ÉDÁSZ Rt-nek:.

Az utcanév táblák pótlása valóban időszerű volna.

A kábel tv kérdésében bár illetékességünk nincs, mivel mindenki külön szerződést kötött a
kivitelezővel, mégis magunkra vá11altuk az egyeztetést, a lakosság esetleges védelmét. A
közelmúltban több település polgármesterei, ahol az A-Z-ig BT végezte a kábel tv. szerelési
munkát, egyeztették a szükséges íntézkedések megtételét. A konkrét eredményekről a
Kisbíróban adunk majd számot. Most kis türelmet kérünk még, mert remélhető változás a BT
ben történt személyi cserék miatt.

Több hozzászólás nem volt a polgármester a közmeghallgatást befejezettnek nyilvánította.
kmf

Márki Ferenc
jegyző.


